
 

 

 

Medlem af Folketinget Astrid Krag (S) har den 25. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 88 til ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 88: 

”Vil ministeren på baggrund af de mange udmeldinger fra medarbejdere og ledere på 

plejehjem om den tunge administrative byrde, der er forbundet med plejehjemsklip-

pekortet, overveje en ny og mere ubureaukratisk måde for kommunerne til at doku-

mentere, at klippekortspengene bruges til formålet?” 

 

Svar: 

Puljematerialet vedrørende klippekortet til plejehjemsbeboere er tilstræbt udarbej-

det så enkelt som muligt. Men for at præcisere reglerne vil Sundheds- og Ældremini-

steriet, som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål S 86, skrive til alle kommuner 

og præcisere, hvad klippekortet kan anvendes til, og hvilke dokumentationskrav der 

er forbundet med puljen. 
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